
Fælles dialogmøde Sletten  

 
Tid & Sted:  
Tirsdag d. 23/8 kl. 19.00 i Foreningshuset Strandlyst. 
 
Deltagere: 
Stefan Johannesen - Sletten Beboerforening 
Bent Claudi Lassen - Sletten Beboerforening 
Claus Schellerup - Sletten Beboerforening 
Jesper Lund - Sletten Fiskehus 
Axel Jessen - Sletten Fiskehus 
Niels Frederiksen – Fonden Sletten Havn 
Martin Bjerregaard - Boathouse Sletten 
Eva Hoffman-Bang - Sletten Bådeklub 
Peter Krarup – Sletten Bådeklub 
Preben Goth – Sletten Havns Venner 
Gitte - Sletten Havns Venner 
Vivian – Sletten Sang og Danseforening 
Xxxx - Sletten Sang og Danseforening 
Birgitte Uldall Kølvig – Sletten Havkajak Klub 
Michael - Sletten Havkajak Klub 
 

Dagsorden 

1. Velkomst 

2. Valg af referent 

3. Præsentation af deltagerne 

4. Bevaringsudvalget (Sletten udvalget) 

5. Samarbejde og dialog 

6. Affaldssortering 

7. Arrangementer i Sletten 

8. Kajakbro 

9. Evt. 

 

Ad 1) Stefan Formand for Sletten beboerforening bød alle velkommen til mødet og takkede for fremmødet. 

Ad 2) Claus vælges som dirigent  

Ad 3) Alle præsenterede sig selv for forsamlingen 

Ad 4) Claus redegjorde for bevaringsudvalget (Sletten udvalgets) rolle og kompetencer. Bevaringsudvalget 

er et kommunalt udvalg der er nedsat for at håndhæve lokalplanen for Sletten (Lokalplan H19). Kommunen 

har den endelige beslutningskompetence og Sletten beboerforening har to medlemmer i udvalget der 

fungerer som rådgivere. Alle beslutninger kan påklages til relevante myndigheder.  

Ad 5) Alle var indstillet på at dialog er vejen frem og at vi vil det bedst for Sletten og havnen. 



a) Det blev aftalt at etablere en fælles kalender. Beboerforeningen undersøger/opretter en 

digital kalender.  

b) Det blev besluttet at afholde et fælles periodisk møde med rep fra hver forening.  

c) Mere samarbejde på tværs ved forskellige projekter/arrangementer. 

Ad 6) Bedre koordinering af større arrangement/stævner, så vi undgår at spænde ben for hinanden og 

skaber større forståelse for hinandens behov.       

Ad 7) Affaldssortering. Claus redegjorde for beboernes udfordring med affaldssortering samt dialogen med 

kommunen/Forsyningen om en fælles løsning på kommunens areal ved havnen. En fælles løsning 

involverende erhvervet på havnen er desværre ikke pt. muligt da det skal adskilles fra privat affald.  

Ad 8) Kajakklubben redegjorde for deres ansøgning om en kajakbro (kort fast bro, forlænget med en 

flydebro (som måske tages ind om vinteren)). Projektet er udsat af forvaltningen det det først bliver 

behandlet i foråret 2023 og efterfølgende skal i høring mv.  

Flydebroen i havnen vil helst ikke benyttes, fordi: Slæbestedet er glat, der skabes mere trafik med 

trækvogne på tværs af havnen.  

Ad 9)  

a) Inddæmning af hullet? Der nedsættes et projektudvalg da det som udgangspunkt ville løse flere 

udfordringer for de involverede parter. 

b) Mobilselskabet 3 har henvendt sig til Fonden vedr. opsætning af mobilmast. Fonden vil positivt går 

videre med henvendelsen, efter at det på mødet blev positivt modtaget. 

 

Nyt møde i dette forum - tirsdag 10/1-23 kl. 19 i Foreningshuset Strandlyst. 


